

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA EL DÍA 28 DE ENERO DE 2011

ALCALDESA

D^a. Natalia Hernández Ferrer.

CONCEJALES

D. José Pascual Rubio Alemany

D. José Jaime Rubio Pérez

D. Vicente Díaz García

D. Luis Vicente Soler Rico

D. Vicente José Climent Monerris

D^a. Gloria Alemany Agulló

SECRETARIO ACCIDENTAL

D. Adolfo Folgueral Canedo

En la Casa Consistorial de Sella, siendo las veinte horas y diez minutos del veintiocho de enero de dos mil once, se reúnen los Sres. Concejales expresados al margen bajo la presidencia de la Sra. Alcaldesa al objeto de celebrar sesión ordinaria. Declara abierta la sesión se pasa a tratar los asuntos incluidos en el orden del día.

ORDEN DEL DÍA

1- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DE LAS ACTAS DE LA SESIÓN ANTERIOR.

La Sra. Alcaldesa propone la aprobación del acta del pleno ordinario de 29/10/2010.

D. Luis Vicente Soler Rico dice que se alegra del reconocimiento en el acta de que la financiación de un proyecto tan importante como es el de los LEDS es compartida entre el Estado y la Comunidad Autónoma.

Se aprueba por unanimidad el acta de la sesión ordinaria de 29/10/2010.

La Sra. Alcaldesa propone la aprobación del acta del pleno extraordinario de 14/12/2010.

Se aprueba por unanimidad el acta de la sesión extraordinaria de 14/12/2010.

La Sra. Alcaldesa propone la aprobación del acta del pleno extraordinario urgente de 14/12/2010.

Se aprueba por unanimidad el acta de la sesión extraordinaria urgente de 14/12/2010.

2- MOCIÓN PARA LA ADHESION AL MANIFIESTO DE FERRMED SOBRE LA RED FERROVIARIA PRINCIPAL TRANS-EUROPEA DE MERCANCÍAS.

Previamente a la lectura de la moción D. Luis Vicente Soler Rico pide la palabra y dice que durante estos años han tolerado diferentes irregularidades en la forma de los plenos pero que esta vez no, dado que los diputados provinciales no tienen ninguna competencia en este ayuntamiento la forma en que se presenta está moción no es la correcta y se debería presentar por uno de los grupos que forman parte del ayuntamiento de Sella.

D. Vicente José Climent Monerris dice que a pesar de que en anteriores ocasiones se hayan suscrito por el pleno mociones de otros, no es la forma correcta de hacerlo, dice que las mociones deben estar presentadas por registro de entrada, deben presentarlas uno de los grupos políticos de Sella y que aunque los concejales también pueden presentarlas en el pleno fuera del orden del día tampoco es lo más correcto.

La Sra. Alcaldesa dice que por su parte no hay ningún problema en dejar en suspenso estas mociones para ser correctamente presentadas y tratadas en otro Pleno.

El Pleno de Ayuntamiento deja en suspenso y no vota este punto del orden del día.

3- MOCION EN RELACION CON EL MERCADO DE LA ELECTRICIDAD Y LAS TARIFAS ELÉCTRICAS.

El Pleno de Ayuntamiento deja en suspenso y no vota este punto del orden del día.

4- DACIÓN DE DECRETOS.

D. Luis Vicente Soler Rico pide aclaración de los siguientes Decretos:

Decreto 109/10: pregunta esta cantidad.

Decreto 111/10: pregunta sobre el contenido de este decreto, se explica que tras realizarse la paralización de obra por no tener licencia y transcurrido el plazo para presentar la solicitud de licencia sin que esta se haya producido el siguiente paso es la restauración de la legalidad urbanística, tal como se nos ha solicitado del la Generalitat Valenciana.

Decreto 04/11: pregunta sobre el contenido de este decreto, se explica que se trata de la delegación de competencia para imponer sanciones de tráfico en los trabajadores del ayuntamiento descritos en el decreto.

D. Vicente José Climent Monerris pide aclaración de los siguientes Decretos:

Decreto 108/10: sobre este decreto dice que habría que mirar la evolución de estas obras porque sobre este inmueble se han realizado sucesivas obras menores que han acabado por transformar la casa que ahora es tres veces lo que era y que habría que hacer un control de esto ya que a través de varias licencias de obra menor se han evitado presentar proyecto de obra.

La Sra. Alcaldesa esta de acuerdo con esta cuestión y dice que la próxima semana el técnico municipal hará una inspección es este inmueble.

5- ASUNTOS DE INTERES.

D. José Pascual Rubio Alemany comunica al Pleno los siguientes asuntos de interés:

- Informa de la solicitud de la subvención EMCORP 2011 para la contratación de 5 trabajadores entre socorristas, limpieza de piscina y operario de servicios múltiples en un proyecto de tres meses de duración por la cantidad de 18.423,49 €.
- Informa de la solicitud de la subvención PAMER 2011 para contratación de 5 trabajadores entre capataz y peones de limpieza forestal en un proyecto de tres meses de duración por la cantidad de 19.073,52 €
- Informa de la solicitud de la subvención Salario Joven 2011 para la contratación de un joven desempleado con funciones de auxiliar administrativo y desarrollo de agenda 21 en un proyecto de 9 meses de duración por la cantidad de 14.761,17 €.
- Informa que dado el compromiso adquirido por el ayuntamiento se vuelve a realizar solicitud de una subvención para el Acondicionamiento del Camino del Fondo Linares por la cantidad de 76.293,10 €.
- Informa que este año no ha sido necesario concertar como se venia haciendo una operación de tesorería y después de bastante tiempo el ayuntamiento no tiene ninguna deuda ni corto ni a largo plazo.
- Informa que se ha recibido el último pago de la licencia de obras solicitada para Saleres con lo que esta licencia que se fraccionó en su día ya está pagada por completo.

Sobre este asunto pregunta D. Vicente José Climent Monerris si el urbanizador ha presentado proyecto reformado como le exigió el técnico municipal para empezar con las obras de edificación y se le contesta que no.

6- RUEGOS Y PREGUNTAS.

D. Luis Vicente Soler Rico realiza las siguientes preguntas / ruegos:

- Sobre la regulación del tráfico y el cumplimiento de la ordenanza de circulación, pregunta cuando, como y quien se va a encargar de señalizar correctamente las calles para que se cumpla la norma. Pregunta cuando entra en vigor la ordenanza y dice que ahora mismo conforme está la regulación y tal como está el tráfico en Sella se pondrían muchas multas. Añade que pueden generarse problemas para el ayuntamiento si no se hace cumplir toda la regulación aprobada, que no deben poner multas a unos sí y otros no porque la gente se quejaría con razón.

La Sra. Alcaldesa responde que como se dijo en el anterior pleno se irá haciendo poco a poco una mejora en la señalización de las calles, que se pondrán nuevas señales y se quitaran las que estén mal puestas.

Como ya se explicó cuando se aprobó por unanimidad la ordenanza de circulación, dados los medios de que disponemos en Sella, esta se va a aplicar principalmente en la cuestión de los vados y en las calles señalizadas como prohibido aparcar correctamente.

D. Luis Vicente Soler Rico dice que dada la amplitud de la Ordenanza de Circulación tiene contradicciones e incongruencias y que sería necesario aprobar una normativa específica y acorde a las circunstancias de Sella.

La Sra. Alcaldesa contesta que ellos también apoyaron esta ordenanza votando a favor y que desde el ayuntamiento se hará un esfuerzo para señalizar correctamente y regular la situación del tráfico lo mejor posible para que no haya conflictos.

D. Vicente José Climent Monerris realiza las siguientes preguntas / ruegos:

- Pregunta si se ha solicitado proyecto para legalizar la piscina realizada sin licencia en l'Hort de la Creu. Se contesta que se retomará el asunto ya que a día de hoy no han presentado ninguna documentación para legalizar esta obra.

- Pregunta que se va a hacer con el retraso en los plazos de ejecución de las obras de urbanización del PP1 Saleres y que medidas va a tomar el Ayuntamiento.

D. Vicente Díaz García contesta que eran conscientes de que ahora terminaba el plazo para finalizar esas obras, que se han puesto en contacto con el urbanizador para informarse sobre este asunto y nos han contestado que nos remitirán un informe que conforme a la ley justifique este retraso motivado en diversos cambios que se han producido en las obras y que no estaban contemplados en el acuerdo inicial.

D. Vicente José Climent Monerris contesta que independientemente a lo que justifique el urbanizador en su informe, el ayuntamiento no debe dejar pasar esta cuestión porque ahora es el momento de reclamar el aval de que disponemos para la terminación de las obras y no hacerlo ahora podría invalidar este aval.

- Preguntas si las facturas que hemos recibido del bufete de abogados Pérez & Segura son con motivo de los contenciosos administrativos de Saleres. Se contesta que si, que corresponden al abogado del ayuntamiento en este asunto.

- Pregunta si sabemos algo más del escrito del registrador de la propiedad señalando las deficiencias por las que no inscribe la reparcelación. Se contesta por el técnico que ya se han subsanado por parte del urbanizador estas deficiencias formales, que se ha presentado la documentación al registro y que los certificados que se pedían al Ayuntamiento también se prepararon y remitieron.

Vicente José Climent Monerris dice que algunos problemas surgen porque existen diferencias entre la realidad y lo que reflejan las escrituras respecto a las superficies de algunas parcelas, solicita que se avise por escrito a aquellos propietarios que puedan sufrir cambios entre los metros que creen que le van a corresponder y los que finalmente el registrador va a inscribir.

- Pregunta si se han remitido el presupuesto del ejercicio 2010 y se contesta que si que están remitidos.

- Pregunta si se ha remitido a la sindicatura la cuenta general del ejercicio 2009 y se contesta que aún no, que desde hace más de un mes esperan a que venga el técnico de diputación para el cierre de la contabilidad del 2009 y de ahí este retraso.

D^a. Gloria Alemany Agulló realiza las siguientes preguntas / ruegos:

- Pregunta si se ha hecho algo con una queja de un propietario para que se retirasen de su solar escombros de la obra de la C/ San Xotxim.

Se contesta que la empresa ya retiró todos los escombros de la obra, que lo que queda allí son cascotes y basura que ya tenía acumulados ese solar desde hace tiempo y que la limpieza de estos es responsabilidad del propietario.

- Pregunta si se ha hecho inspección en la C/ Cirineo con motivo de otra queja que presenta un vecino por unos agujeros.

Se contesta que ya se ha hecho inspección y se esta solucionando el asunto.

- Pregunta sobre la queja de un vecino de la C/ San Xotxim N^o 16 sobre otro vecino que quería poner un toldo y se contesta que se solucionó avisando a este vecino que no podía poner un toldo porque el patio donde quería ponerlo es calle pública.

- Pide aclaración sobre un escrito remitido a Suma para que rectifique y no cobre a unos vecinos un IBI de solares que son propiedad del Ayuntamiento, pregunta si el ayuntamiento solo tiene estos solares.

Se contesta que no, que el ayuntamiento tiene otros solares pero el escrito solo se refiere a unos pocos en los que Suma se equivocaba atribuyéndolos a particulares.

- Pregunta sobre unas facturas a nombre del ayuntamiento que no están bien hechas, no se refleja el IVA, no tienen número de factura, etc.

Se contesta que esa factura no vale y que se presentó posteriormente otra bien hecha que la sustituía.

- Pregunta si se ha presentado alguna petición dentro de los proyectos Alicante Desarrollo Territorial y se contesta que no porque no era un subvención sino un crédito que luego había que devolver.

- Solicita explicación de una factura de 90 caballetes.

D. José Pascual Rubio Alemany explica que hace algún tiempo él personalmente cedió a los mayores tableros para cuando se hicieran cenas de la comisión pero lo que no había eran caballetes así que los ha comprado el ayuntamiento para que pudieran usarlos en la cena de Nochevieja y otro actos.

- Pregunta si los 15.500 € del fondo de Suma se han gastado en algo o aún están ahorrados. Se contesta que están ahorrados.

- Solicita que se les haga llegar un informe comparativo de ahorro de luz después de la instalación de los LEDS.

- Solicita que se le haga llegar un informe comparativo del gasto de teléfono después del cambio de empresa suministradora.

- Pregunta si se ha negociado algo del asunto de los costes de recogida de basura con la Mancomunidad. Se contesta que aún no se ha celebrado pleno de la Mancomunidad así que no han podido exponer esta cuestión.

- Pregunta como esta el tema de la instalación de paneles informativos, se han hecho o no. Se contesta que si, que ya están diseñados, se ha decidido donde se van a poner y solo falta que los traigan.

- Pregunta si se han visto soluciones para quitar alguno de los carteles de la entrada del pueblo. Se contesta que si y que en breve se quitará un de ellos.

- Pregunta cuando se va a realizar el homenaje al juez de paz. Se contesta que vamos con retraso pero que se va a hacer.

- Pregunta sobre si se ha estudiado las condiciones del Depósito de Vehículos. Se contesta que no.

- Pregunta si se ha realizado inspección de la malla de Saleres y sobre el asunto de abrir una puerta. Se contesta que si se hizo la inspección y respecto lo de abrir un acceso, en principio no se puede hacer hasta que las obras no estén recepcionadas aunque se puede estudiar un recepción parcial de esa parte de las obras pero que ahora tienen prioridad otros asuntos respecto al PP-1.
- Pregunta si se ha hecho inspección de la terminación de la obra de la C/ San Xotxim. Se contesta que se inspeccionó pero que no han visto ninguna deficiencia.
- Pide aclaración de un escrito para la devolución de un aval de 500.000 Ptas. por un procedimiento judicial. El técnico municipal explica que se dio cuenta recientemente que se pagaban 15 € anuales por un aval en la caja rural que se hizo con motivo del procedimiento Juicio Artículo 41 Ley Hipotecaria número 170/00, que dicho procedimiento termino en el año 2001, que desde entonces se podía cancelar el aval y que dado el tiempo transcurrido y que no encontramos el aval original se esta tramitando la cancelación con la caja rural presentándole certificado del juzgado como que ese aval esta devuelto hace años.

D. Vicente José Climent Monerris realiza las siguientes preguntas / ruegos:

- Pregunta si se ha estudiado de quien es finalmente la competencia de tráfico en la travesía del pueblo. Se contesta que aún no.

D. Luis Vicente Soler Rico realiza las siguientes preguntas / ruegos:

- Explica que hace tiempo se preguntó en un Pleno por parte de un vecino quienes se ven afectados por las escaleras de comunicación vertical en el PP1 Saleres y pide que se responda por escrito a esta cuestión.

D^a. Gloria Alemany Agulló dice que también iba a preguntar por el socavón del Camí del Arc pero que ha visto que esta mañana lo estaban viendo técnicos de la diputación.

D. José Pascual Rubio Alemany quiere explicar esta cuestión porque él personalmente ha llevado el asunto y dice que hace casi un año que llamó a Miguel Cardona de diputación por este problema, en ese momento vinieron técnicos a mirar el socavón y se nos dijo que le buscarían solución, pero como vio que pasaban los meses y no se movía nada por parte de Diputación decidimos presentar una queja con informe escrito explicando el problema en diputación y después de otras tantas llamadas, hoy mismo han venido los técnicos para ver soluciones, comentar también que hace un par de semanas ya se adelantó algo con la mejora de la señalización en esa zona.

Además aprovechando estas conversaciones ya se ha solicitado a la diputación ayuda para reparar los baches tanto de este camino como de otros muchos que están en mal estado.

En otro orden de cosas, D. Luis Vicente Soler Rico aprovecha para avisar que cerca de su casa hay una arqueta que esta rota y que se debe arreglar cuanto antes para evitar que alguien se haga daño.

La Sra. Alcaldesa toma nota de esta cuestión y dice que se reparará lo antes posible.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la presidencia se levanta la sesión siendo las veintiuna horas y cinco minutos de lo que yo el Secretario accidental doy fe.

SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 28 DE GENER DEL 2011

ALCALDESSA

SRA. Natalia Hernández Ferrer.

REGIDORS

D. José Pascual Rubio Alemany

D. José Jaime Rubio Pérez

D. Vicente Díaz García

D. Luis Vicente Soler Rico
D. Vicente José Climent Monerri
SRA. Gloria Alemany Agulló

SECRETARI ACCIDENTAL

D. Adolfo Folgueral Canedo

En la Casa Consistorial de Sella, sent les vint hores i deu minuts del vint-i-huit de gener de dos mil onze, es reunixen els Srs. Regidors expressats al marge sota la presidència de la Sra. alcaldessa a fi de celebrar sessió ordinària. Declara oberta la sessió es passa a tractar els assumptes inclosos en l'orde del dia.

ORDRE DEL DIA

APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE LES ACTES DE LA SESSIÓ ANTERIOR.

La Sra. alcaldessa proposa l'aprovació de l'acta del ple ordinari de 29/10/2010.

D. Luis Vicente Soler Rico diu que s'alegra del reconeixement en l'acta que el finançament d'un projecte tan important com és el dels LEDS és compartida entre l'Estat i la Comunitat Autònoma.

S'aprova per unanimitat l'acta de la sessió ordinària de 29/10/2010.

La Sra. alcaldessa proposa l'aprovació de l'acta del ple extraordinari de 14/12/2010.

S'aprova per unanimitat l'acta de la sessió extraordinària de 14/12/2010.

La Sra. alcaldessa proposa l'aprovació de l'acta del ple extraordinari urgent de 14/12/2010.

S'aprova per unanimitat l'acta de la sessió extraordinària urgent de 14/12/2010.

MOCIÓ PER A L'ADHESIÓ AL MANIFEST DE FERRMED SOBRE LA XARXA FERROVIÀRIA PRINCIPAL TRANSEUROPEA DE MERCADERIES.

Prèviament a la lectura de la moció D. Luis Vicente Soler Rico demana la paraula i diu que durant estos anys han tolerat diferents irregularitats en la forma dels plens però que esta vegada no, atés que els diputats provincials no tenen cap competència en este ajuntament la forma en què es presenta està moció no és la correcta i s'hauria de presentar per un dels grups que formen part de l'ajuntament de Sella.

D. Vicente José Climent Monerri diu que a pesar que en anteriors ocasions s'hagen subscrit pel ple mocions d'altres, no és la forma correcta de fer-ho, diu que les mocions han d'estar presentades per registre d'entrada, han de presentar-les un dels grups polítics de Sella i que encara que els regidors també poden presentar-les en el ple fora de l'orde del dia tampoc és el més correcte.

La Sra. alcaldessa diu que per la seua banda no hi ha cap problema a deixar en suspens estes mocions per a ser correctament presentades i tractades en un altre Ple.

El Ple d'Ajuntament deixa en suspens i no vota este punt de l'orde del dia.

MOCIÓ EN RELACIÓ AMB EL MERCAT DE L'ELECTRICITAT I LES TARIFES ELÈCTRIQUES.

El Ple d'Ajuntament deixa en suspens i no vota este punt de l'orde del dia.

DACIÓ DE DECRETS.

D. Luis Vicente Soler Rico demana aclariment dels decrets següents:

Decret 109/10: pregunta esta quantitat.

Decret 111/10: pregunta sobre el contingut d'este decret, s'explica que després de realitzar-se la paralització d'obra per no tindre llicència i transcorregut el termini per a presentar la sol·licitud de llicència sense que esta s'haja produït el següent pas és la restauració de la legalitat urbanística, tal com se'ns ha sol·licitat del la Generalitat Valenciana.

Decret 04/11: pregunta sobre el contingut d'este decret, s'explica que es tracta de la delegació de competència per a imposar sancions de tràfic en els treballadors de l'ajuntament descrits en el decret.

D. Vicente José Climent Monerris demana aclariment dels decrets següents:

Decret 108/10: sobre este decret diu que obria que mirar l'evolució d'estes obres perquè sobre este immoble s'han realitzat successives obres menors que han acabat per transformar la casa que ara és tres vegades el que era i que hauria que fer un control d'açò ja que a través de diverses llicències d'obra menor s'han evitat presentar projecte d'obra.

La Sra. alcaldessa esta d'acord amb esta qüestió i diu que la setmana que ve el tècnic municipal farà una inspecció és este immoble.

ASSUMPTES D'INTERÉS.

D. José Pascual Rubio Alemany comunica al Ple els següents assumptes d'interés:

1. Informa de la sol·licitud de la subvenció EMCORP 2011 per a la contractació de 5 treballadors entre socorristas, neteja de piscina i operari de servicis múltiples en un projecte de tres mesos de duració per la quantitat de 18.423,49 €.

Informa de la sol·licitud de la subvenció PAMER 2011 per a contractació de 5 treballadors entre capatàs i peons de neteja forestal en un projecte de tres mesos de duració per la quantitat de 19.073,52 €.

2. Informa de la sol·licitud de la subvenció Salari Jove 2011 per a la contractació d'un jove desocupat amb funcions d'auxiliar administratiu i desenrotllament d'agenda 21 en un projecte de 9 mesos de duració per la quantitat de 14.761,17 €.

Informa que donat el compromís adquirit per l'ajuntament es torna a realitzar sol·licitud d'una subvenció per al Condicionament del Camí del Fons Llinares per la quantitat de 76.293,10 €.

Informa que enguany no ha sigut necessari concertar com es vènia fent una operació de tresoreria i després de prou de temps l'ajuntament no té cap deute ni curt ni a llarg termini.

Informa que s'ha rebut l'últim pagament de la llicència d'obres sol·licitada per a Saleres amb el que esta llicència que es va fraccionar al seu dia ja està pagada per complet.

Sobre este assumpte pregunta D. Vicente José Climent Monerris si l'urbanitzador ha presentat projecte reformat com li va exigir el tècnic municipal per a començar amb les obres d'edificació i se li contesta que no.

PRECS I PREGUNTES.

D. Luis Vicente Soler Rico realitza les següents preguntes / precs:

1. Sobre la regulació del tràfic i el compliment de l'ordenança de circulació, pregunta quan, com i qui es va a encarregar de senyalitzar correctament els carrers perquè es complisca la norma. Pregunta quan entra en vigor l'ordenança i diu que ara mateix conforme està la regulació i tal com està el tràfic a Sella es posarien moltes multes. Afeg que poden generar-se

problemes per a l'ajuntament si no es fa complir tota la regulació aprovada, que no han de posar multes a uns sí i altres no perquè la gent es queixaria amb raó.

La Sra. alcaldessa respon que com es va dir en l'anterior ple s'anirà fent a poc a poc una millora en la senyalització dels carrers, que es posaran senyals noves i es llevaren les que estiguen mal posades.

Com ja es va explicar quan es va aprovar per unanimitat l'ordenança de circulació, daus els mitjans de què disposem a Sella, esta es va a aplicar principalment en la qüestió dels guals i en els carrers senyalitzats com prohibits aparcar correctament.

D. Luis Vicente Soler Rico diu que donada l'amplitud de l'Ordenança de Circulació té contradiccions i incongruències i que seria necessari aprovar una normativa específica i d'acord amb les circumstàncies de Sella.

La Sra. alcaldessa contesta que ells també van recolzar esta ordenança votant a favor i que des de l'ajuntament es farà un esforç per a senyalitzar correctament i regular la situació del tràfic el millor possible perquè no hi haja conflictes.

D. Vicente José Climent Monerris realitza les següents preguntes / prec:

– Pregunta si s'ha sol·licitat projecte per a legalitzar la piscina realitzada sense llicència en l'Hort de la Creu. Es contesta que es reprendrà l'assumpte ja que a hores d'ara no han presentat cap documentació per a legalitzar esta obra.

Pregunta que es va a fer amb el retard en els terminis d'execució de les obres d'urbanització del PP1 Saleres i que mesures prendrà l'Ajuntament.

D. Vicente Díaz García contesta que eren conscients que ara acabava el termini per a finalitzar eixes obres, que s'han posat en contacte amb l'urbanitzador per a informar-se sobre este assumpte i ens han contestat que ens remetran un informe que d'acord amb la llei justifique este retard motivat en diversos canvis que s'han produït en les obres i que no estaven previstos en l'acord inicial.

D. Vicente José Climent Monerris contesta que independentment al que justifique l'urbanitzador en el seu informe, l'ajuntament no ha de deixar passar esta qüestió perquè ara és el moment de reclamar l'aval de què disposem per a la terminació de les obres i no fer-ho ara podria invalidar este aval.

– Preguntes si les factures que hem rebut del bufet d'advocats Pérez & Segura són amb motiu dels contenciosos administratius de Saleres. Es contesta que sí, que corresponen a l'advocat de l'ajuntament en este assumpte.

Pregunta si sabem un poc més de l'escrit del registrador de la propietat assenyalant les deficiències per les quals no inscriu la reparcel·lació. Es contesta pel tècnic que ja s'han esmenat per part de l'urbanitzador estes deficiències formals, que s'ha presentat la documentació al registre i que els certificats que es demanaven a l'Ajuntament també es van preparar i van remetre.

Vicente José Climent Monerris diu que alguns problemes sorgixen perquè hi ha diferències entre la realitat i el que reflectixen les escriptures respecte a les superfícies d'algunes parcel·les, sol·licita que s'avise per escrit a aquells propietaris que puguen patir canvis entre els metres que creuen que li van a correspondre i els que finalment el registrador inscriurà.

– Pregunta si s'han remés el pressupost de l'exercici 2010 i es contesta que sí que estan remesos.

– Pregunta si s'ha remés a la sindicatura el compte general de l'exercici 2009 i es contesta que encara no, que des de fa més d'un mes esperen que vinga el tècnic de diputació per al tancament de la comptabilitat del 2009 i d'ací este retard.

SRA. Gloria Alemany Agulló realitza les següents preguntes / prec:

– Pregunta si s'ha fet quelcom amb una queixa d'un propietari perquè es retiraren del seu solar runes de l'obra de la C/ Sant Xotxim.

Es contesta que l'empresa ja va retirar totes les runes de l'obra, que el que queda allí són enderrocs i fem que ja tenia acumulats eixe solar des de fa temps i que la neteja d'estos és responsabilitat del propietari.

– Pregunta si s'ha fet inspecció en la C/ Cireneo amb motiu d'una altra queixa que presenta un veí per uns forats.

Es contesta que ja s'ha fet inspecció i s'esta solucionant l'assumpte.

– Pregunta sobre la queixa d'un veí de la C/ Sant Xotxim NÚM. 16 sobre un altre veí que volia posar un tendal i es contesta que es va solucionar avisant a este veí que no podia posar un tendal perquè el pati on volia posar-ho és carrer públic.

– Demana aclariment sobre un escrit remés a Suma perquè rectifique i no cobre a uns veïns un IBI de solars que són propietat de l'Ajuntament, pregunta si l'ajuntament només té estos solars.

Es contesta que no, que l'ajuntament té altres solars però l'escrit només es referix a uns pocs en què Suma s'equivocava atribuint-los a particulars.

– Pregunta sobre unes factures a nom de l'ajuntament que no estan ben fetes, no es reflectix l'IVA, no tenen número de factura, etc.

Es contesta que eixa factura no val i que es va presentar posteriorment una altra bé feta que la substituïa.

- Pregunta si s'ha presentat alguna petició dins dels projectes Alacant Desenvolupament Territorial i es contesta que no perquè no era un subvenció sinó un crèdit que després havia de tornar.

– Sol·licita explicació d'una factura de 90 cavallets.

D. José Pascual Rubio Alemany explica que fa algun temps ell personalment va cedir als majors taulers per a quan es feren sopars de la comissió però el que no hi havia eren cavallets així que els ha comprat l'ajuntament perquè pogueren usar-los en el sopar de Nit de cap d'Any i un altre actes.

– Pregunta si els 15.500 € del fons de Suma s'han gastat en quelcom o encara estan estalviats. Es contesta que estan estalviats.

– Sol·licita que se'ls faça arribar un informe comparatiu d'estalvi de llum després de la instal·lació dels LEDS.

– Sol·licita que se li faça arribar un informe comparatiu del gasto de telèfon després del canvi d'empresa subministradora.

– Pregunta si s'ha negociat quelcom de l'assumpte dels costos d'arreglada de fem amb la Mancomunitat. Es contesta que encara no s'ha celebrat ple de la Mancomunitat així que no han pogut exposar està qüestió.

– Pregunta com esta el tema de la instal·lació de panells informatius, s'han fet o no. Es contesta que si, que ja estan dissenyats, s'ha decidit on es van a posar i només falta que els porten.

– Pregunta si s'han vist solucions per a llevar algun dels cartells de l'entrada del poble. Es contesta que si i que en breu es llevarà un d'ells.

– Pregunta quan se'n va hi ha realitzar l'homenatge al jutge de pau. Es contesta que anem amb retard però que es va a fer.

– Pregunta sobre si s'ha estudiat les condicions del Depòsit de Vehicles. Es contesta que no.

Pregunta si s'ha realitzat inspecció de la malla de Saleres i sobre l'assumpte d'obrir una porta.

Es contesta que si es va fer la inspecció i respecte això d'obrir un accés, en principi no es pot fer fins que les obres no estiguen rebudes encara que es pot estudiar un recepció parcial d'eixa part de les obres però que ara tenen prioritat altres assumptes respecte al PP-1.

Pregunta si s'ha fet inspecció de la terminació de l'obra de la C/ Sant Xotxim. Es contesta que es va inspeccionar però que no han vist cap deficiència.

Demana aclariment d'un escrit per a la devolució d'un aval de 500.000 Ptes. per un procediment judicial. El tècnic municipal explica que es va donar compte recentment que es pagaven 15 € anuals per un aval en la caixa rural que es va fer amb motiu del procediment Júi Article 41 Llei Hipotecària nombre 170/00, que el dit procediment acabe l'any 2001, que des de llavors es podia cancel·lar l'aval i que donat el temps transcorregut i que no trobem l'aval original s'esta tramitant la cancel·lació amb la caixa rural presentant-li certificat del jutjat com que eixe aval esta tornat fa anys.

D. Vicente José Climent Monerris realitza les següents preguntes / precís:

– Pregunta si s'ha estudiat de qui és finalment la competència de tràfic en la travessia del poble. Es contesta que encara no.

D. Luis Vicente Soler Rico realitza les següents preguntes / prec:

– Explica que fa temps es va preguntar en un Ple per part d'un veí els que es veuen afectats per les escales de comunicació vertical en el PP1 Saleres i demana que es responga per escrit a esta qüestió.

SRA. Gloria Alemany Agulló diu que també preguntaria pel clot del Camí de l'Arc però que ha vist que este matí ho estaven veient tècnics de la diputació.

D. José Pascual Rubio Alemany vol explicar esta qüestió perquè ell personalment ha portat l'assumpte i diu que fa quasi un any que va cridar Miguel Cardona de diputació per este problema, en eixe moment van vindre tècnics a mirar el clot i se'ns va dir que li buscarien solució, però com va veure que passaven els mesos i no es movia res per part de Diputació decidim presentar una queixa amb informe escrit explicant el problema en diputació i després d'altres tantes crides, hui mateix han vingut els tècnics per a veure solucions, comentar també que fa un parell de setmanes ja es va avançar quelcom amb la millora de la senyalització en eixa zona.

A més aprofitant estes conversacions ja s'ha sol·licitat a la diputació ajuda per a reparar els clots tant d'este camí com de molts altres que estan en mal estat.

En un altre orde de coses, D. Luis Vicente Soler Rico aprofita per a avisar que prop de sa casa hi ha una arqueta que esta trencada i que s'ha d'arreglar com més prompte millor per a evitar que algú es faça mal.

La Sra. alcaldessa pren nota d'esta qüestió i diu que es repararà com més prompte millor.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la presidència s'alça la sessió sent les vint-i-una hores i cinc minuts del que jo el secretari accidental done fe.